
Osadní výbor
Zastupitelstva města Ústi nad Orlicí

pro městskou část Černovir, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 4. zasedání ze dne 04. 04. 2023

počet listů: 5
počet přÍ|oh/|istů příloh: 1

. Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová, Radka Moravcová, DiS., Be. VladimírPřítomnt .Prochazka, josef Pluskal

Omluveni: Ing. František Beran, Luboš Zachař

, jiří Preclík, Matouš pořický, zástupci firmy TEPVOS spol. s r.o., zástupci firmy PCHoste: PROJEKT

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 04. 04. 2023, 18:15, v šálku tělocvičny v Černovíru

l. zahájení
2. Schváleni Statutu OV
3. Přehled realizovaných projektů

- Informace o splaškové kanalizaci (zástupci firmy Tepvos)
Program jednání: 4, Majetkové záležitosti

5. Podněty obyvatel
6. Různé
7. Závěr
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1. zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. Z.M. seznámila
členy s informacemi ze setkání se zástupci města, které proběhlo ve středu 15. 03. 2023.
Mimo body zápisu se také řešila přístupová komunikace k místní mateřské škole a
možnosti vylepšení veřejného hřiště u místní tělocvičny.

2. Schváleni Statutu OV
Členové osadního výboru souhlasí s jednotlivými body Statutu OV a jednohlasně ho
schvalují.

3. Přehled realizovaných projektói
SPODNÍ KŘIŽOVATKA A KONTEJNERY
Řešení spodní křižovatky a umístění kontejnerů na tříděný odpad. V roce 2013 byla
vypracována studie na změnu křižovatky, v roce 2015 došlo ke změně studie. Návrh nového
řešení předložen odboru rozvoje 15.03.2023, budeme čekat na vyjádření projektanta.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Návrhy a doporučení: Úpravy tohoto prostranství navrhuje OV provést během výstavby
splaškové kanalizace.
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK

Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, OV se seznámil s projektem obou
propustků, budeme jednat o možnosti jejich vyhotovení s finanční spoluúčastí OV
Schůzka s Lesy ČR: jednání o stavu potoka a záchytného polderu, možnosti pročištění koryta
atd., schůzka proběhne během měsíce dubna 2023, konkrétní datum nebylo zatím stanoveno
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, FrantiŠek Beran
Návrhy a doporučení: OV doporučuje iniciovat schůzku s Lesy ČR v Čemovíru co nejdříve,
projít problémová místa a najít řešení ke zlepšení. Také doporučujeme vyčištění horní nádrže.
Zároveň OV navrhuje, aby oba propustky byly zrealizovány v letech 2024 - 2025.

V FStav: v reseni

HOSTINEC U BOBŠE

projektová dokumentace je dokončena.

VYČIŠTĚNÍ KORYTA ŘEKY TICHÁ ORLICE

Město Ústí nad Orlicí je dohodnuto s Povodím Labe na vyčištění koryta řeky Tiché Orlice
v okolí čemovírského mostu. K pročištění by mělo dojít během první poloviny roku 2023.
Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Návrhy a doporučení: OV doporučuje, aby se jednotlivé strany (město UO, Povodí Labe,
firma, která bude práce provádět) domluvily a k vyčištění bylo přistoupeno operativně
s ohledem na počasí a stav hladiny řeky.
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Stav: v řešení

VÁCLAVOV
Umístěna bude klasické lampa veřejného osvětlení. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Finna TEPVOS bude realizovat vybudování
osvětlovacího bodu, je podána žádost na ČEZ, termín není znám.
Stav: v řešení

STARÉ OLDŘICHOVICE
Oprava schodů a skluz pro kola a kočárky. Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z
rozpočtu města Ústí nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Objednáno, práce začnou v příznivých klimatických
podmínkách.
Stav: objednáno

NOVÉ HERNÍ PRVKY
OV se seznámil s nabídkami herních sestav na dětské hřiště v Čemovíru, zvážil prostorové a
finanční možnosti a rozhodl se pro vahadlovou houpačku a věžovou sestavu od finny Hřiště
hrou s.r.o.. Současná vahadlová houpačka byla z náměstíčka odstraněna, nebot' byla ve
špatném stavu.
Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z rozpočtu města Ústí nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Stav: v řešení

AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA NA LETOHRAD
Oprava autobusové zastávky (směr Letohrad) je přislíbena. Jednalo by se o nový nátěr, nové
boční stěny, opravu lavičky. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bude opravena a natřena zastávka na Letohrad, Pod
Hutvaldem a točna, natřeny budou lavičky uvnitř zastávek, termín realizace do 30.6.2023,
nátěr bude proveden za vhodných klimatických podmínek.
Stav: v řešení

KANALIZACE
Zasedání OV navštívili zástupci společnosti TEPVOS a projektanti z firmy PC PROJEKT,
informovali nás o přidělení dotačního titulu pro výstavbu splaškové kanalizace Ústí nad Orlicí
- Čemovír. Seznámili nás s harmonogramem prací. OV požádal zástupce společnosti
TEPVOS a PC PROJEKT, aby na veřejné schůzi, která proběhne dne 20.04.2023 od 17:30
hod v hostinci U Bobše seznámili veřejnost s konkrétním plánem výstavby a zodpověděli
dotazy občanů.
Stav: v řešení

REKLAMACE HERNÍHO PRVKU PEXESA
Změnou počasí se fůnkčnost pexesa zlepšila, přesto žádáme, aby bylo pexeso seřízeno a byla
zajištěna jeho celoroční funkčnost. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
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Za OV zodpovídá: Zuzana MaČátová
Návrhy a doporučení: OV navrhuje, aby bylo pexeso dodav. firinou seřízeno a upraveno tak,
aby byla zajištěna jeho celoroční fúnkčnost.
Stav: v řešení

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV vyhodnotil nabídky certifikovaných prvků. Uvažuje se o pořízení basketbalových košů a
pingpongového venkovního stolu. Dále se také připraví provozního řád veřejného hřiště.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Návrhy a doporuČení: OV předloží městu vybrané certifikované prvky a požádá o kompletní
cenovou nabídku i s montáží, dopravou atd..

V rStav: v resem

4. Majetkové záležitosti

5. Podněty obyvatel
ZRCADLO NA KŘIŽOVATCE

Výměna zrcadla byla provedena. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Stav: splněno

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
OV přišel s nápadem, že by se mohl nechat udělat kalendář Čemovíru a jeho okolí. Fotografie
historické nebo současné (případně obě varianty). Budeme zjišťovat zájem mezi občany. Cena
by se pohybovala kolem 200 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: beze změny

SAKURY
Na náměstíčku v Čemovíru budou zasazeny Sakury. Objednáno je 5 ks, které budou zasazeny
do konce května 2023. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.

TÚJE NA HŘBITOVĚ
Byli jsme opětovně dotázáni, zda by bylo možné vyřešit problém s tújemi na hřbitově, které
znečišt'ují hroby v jejich blízkosti.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

6. Různé

KONTROLA HYDRANTŮ

Během měsíce srpna/září 2023 bude provedena kontrola fůnkčnosti hydrantů. Za OV bude
přítomen Luboš Zachař. Na konkrétním termínu kontroly se OV domluví s panem Kaválkem
z finny Tepvos.
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Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: beze změny

DŘEVĚNÝ VÝR
OV se seznámil s nabídkami a rozhodl se pro nabídku pana
prostranství u Lípy přátelství. Termín realizace do 31. 08. 2023.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: objednáno

Sibery. výr bude umístěn na
Bude hrazeno z rozpočtu OV.

7. Závěr
Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasování:

Pro: 5 Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová, Radka Moravcová, DiS., Be. Vladimir
Procházka, josef Pluskal

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: 2 Ing. František Beran, Luboš Zachař

Termín přištIho zasedání:

Přílohy zápisu:

02. 05. 2023 v 18:15 hod v šálku tělocvičny v Černovíru

Prezenční listina ze dne 04. 04. 2023

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 04.04.2023

V, ,
' Předseda

Ověřil: Zuzana Mačatova , 04.04.2023osadního výboru
l

Blokového čištění komunikace v Černovíru proběhne během měsíce dubna 2023.

Veřejná schůze OV ohledně splaškové kanalizace proběhne
v hostinci U Bobše dne 20. 04. 2023 od 17:30 hod..

strana 5


